

MINISIRIW KA NAMOGOSOB

BURUKINA FASO

Kelenya - Nataga – Tilenniya

GUVRENEMAN KA KUMALASELA

MINISIRIW KA NOGONYE KUMALASESEBE

(PP-G/TRANS N°028-2024)

Irimutaliba Zan Emanuweli WEDIRAWOGO

Wagadugu, saan 2024, Cɔɔɔkalo tile 21

Sebeja 1, 20 kan

Minisiriw ka lógokun jógonye sigira Wagadugu, Arabalon tile 21, saan 2024
Cɔɔɔkalo ra, a daminana lɛeri 9 tuma na, ka laban lɛeri 12 temenin miniti 25,
ni Kapiteni Iburayimu TARAWORE ka jamógoya ye, Faso Namógoba,
Minisiriw ka, jógonye jamogo.

Sɛbɛkulu minw sɛbɛnna jógonye sigikun kɔnɔ, o y'olu segesegɛ ka latigɛliw ta.

Jógonyekulu ye dalakunnafoniw

di fana, a ye baara jamógoya dɔw didi ka sɔrɔ ka sira di jamana kɔkan

lasigidenyabaara dɔw kɛli ma.

I. LATIGĚLIW TALI

Sebeņa 3, 20 kan

I.1. FASO NAMOGOSIBA TOGO RA,

Nɔgɔnyekulu ye sariyasunba ka **sariya bololanin kelen** segesege ka taga sariyasunba lakurayali faan fe.

Sariya bololanin nin na, yelemali donna sariyaden fila (02) kɔnɔ. O yelemali ye:

- Burukina Faso dasirikan yelemana, a bɔrɔ « Kelenya-pataga-Tilenninya» ra ka ke sisan «**Faso walima saya, see y'an taa ye** » ye ;

Yanni benkan ka ta jango Burukina Faso k'a niin don jamanaw ka jenkulu dɔ kɔnɔ walima, a ka fara jamana denninw kan ka ke jamanaba kelen ye walima, a ka don jamana lajennin dɔw ka tɔɔn na, o ka kan ka taga depitebulon na fɔlɔ k'a ka hakililataw segesege.

Hali ni saan 1997 ra, jamana dasirikan yelemana, an y'a kɔrɔsi k'a ye ko « **Faso walima saya, see y'an taa ye** » tora jama hakili la, a kenin b'o fe fana fasokanu tagamasijeba ye, a b'a yira ko Faso kanma o bi sɔn ka bɔnɔ o niin na. An b'a ye fana ko, loon bɛɛ, fasodenw bi dasirikan nin fɔ yɔrɔ bɛɛ, hali fagamanw ka kumaw kɔnɔ, a bi fɔ tuma bɛɛ.

O sariya bololanin bina ke sababu ye :

- ka fasokanu lasinsin ;
- ka sariyasunba ka mabenw latilen k'o ben jama ka keta n'a ka naniya ma;
- ka Faso dasirikan n'an ka Faso fasa « Di-Taa-Niyè », sebgaya dɔnkili ka fɔtaw ke kelen ye ;
- ka Burukina Faso nindonni nɔgɔya jamanaw ka jenkulu dɔ kɔnɔ walima, a ka se k'a yere fara jamana dennin dɔw kan ka ke jamanaba kelen ye walima, a ka se ka don jamana lajennin dɔw ka tɔɔn na walisa ka jama ni sɔrɔ yiriwali kuntagajan janaman sabati.

Nɔgɔnyekulu sɔnna walisa sariya bololanin nin ka bila ka taga Makɔnɔfanga depitebulon na jango o k'a segesege.

I.2. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA GUVĒRENĒMAN KA BAARAKUNDA, NI JAMA LATANGALI MA TOGŌ RA,

Jŋgonyekulu sŋnna **kolasesɛbɛ kelen** na, min bi sira di jango, dalaŋinɛlaw-kuma bayɛlɛmalaw ka ta baara ra saan 2024 kŋnŋ ka bila Minisiriso min ka baaraw jasinna Jamana kŋkankow, Dafejamanaw ka baarakejŋgonyaw ani jamanaden minw siginin bi jamana kŋkan ma bolo kŋrŋ.

Dalaŋinɛlaw - kuma bayɛlɛmalaw tali baara ra, o makoya bi se ka jafŋ n'an ka jamana kŋkan lasigidenbaara ka gweleyakuraw ye, ka fara o kan, dalaŋinɛli - kuma bayɛlɛmali baarada fana mako bi dalaŋinɛlaw-kuma bayɛlɛmalaw ra caaman sisan.

Jŋgonyekulu sŋnna walisa dalaŋinɛlaw-kuma bayɛlɛmalaw tan ni kelen (11) ka ta baara ra saan 2024 kŋnŋ ka bila Minisiriso min ka baaraw jasinna Jamana kŋkankow, Dafejamanaw ka baarakejŋgonyaw ani jamanaden minw siginin bi jamana kŋkan ma bolo kŋrŋ.

I.3. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KUNNAFOLIJĒNSĒN, LŌNKO NI KŌRŌLENKO, SEKOYIRABAARA NI NADENLŌGŌLŌ MA TOGŌ RA,

Jŋgonyekulu ye **sariyaba kelen** ta, min min ye sira di walisa o ka sŋn Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada (AYIBE) sigisariya jŋnjŋnw na.

O sariyaba b'a lapini ka Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada yelema k'a kɛ Guverɛnɛman ka foroba maralibaarada ye.

O sariyaba nin tali sababu fɛ, Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada bina se k'a ka baaraw kɛ ka ja ka ben, saan 2024, samijakalo tile 24 ka sariyaba n°2014-613/PRES/PM/MEF ma, min tara ka jasin Guverɛnɛman ka forobamarali baaradaw sigisariyaba ma.

I.4. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA SOROW NI NAFOLOKOW MA TOGORA,

Jogonyekulu ye **sariyaba fila (02)** ta.

Sariyaba folo bi sira di jango, wari dow ka sara minisiriso min bi jama ka jobajuw lasago ka baara dow keli la.

O sariyaba ye saan 2016 dannikalo tile 02 ka sariyaba n°2016-471/PRES/PM/MATDSI/MINEFID lakurayali ye, o min tun tara walisa wari dow ka se ka sara minisiriso min bi jama ka jobajuw lasago ka baara dow keli la jango ka Guvereneman ka waridontaw caya ni baarakura patomonin dow jatiminani ye.

Lakurayaliba min donna sariyaba nin na, o ye ko, baara dow tun bi ke gwansan nga sisan, o bi sara. O baaraw ye :

- jenkuluw ka yamaruyasebew ladegili keli;
- jenkuluw ka sebekuluw kononata ladegiliw ani /walima jatili kunnafoni werew dili.

Ka far'o baaraw kan, alimaniw bi sara ni kunnafoni sebebaw ti laben tuma bee, alimaniw bi sara fana ni jenkuluw ka lakurayalikow ma ke sariya ka wagati nasiginin konon.

O sariyaba nin tali sababu fe, minisiriso min bi jama ka jobajuw lasago ka baara dow keli bina sara jango ka waridontaw caya Guvereneman ka baarakenafolo konon, ka ben saan 2015, sumanladonkalo tile 06 sariyasunba dafasariya ka sariyaden 12 nan n°073-2015/CNT ma, min nasinnin bi nafolow lasagolisariya ma.

Sariyaba filanan nasinna Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada yelemali ma ka ke Guvereneman ka forobamarali baarada ye.

Saan 1064, samipadonkalo tile 27 ka sariya n°02/64/AN ye Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada basigi k'a ke volitayiki ka kibaruyaw lasagoli baarada ye walisa, a ka ke kunnafoniw kafolaba n'o jensenlaba ye jamana faan bee ra.

Saan 1999 ra, AYIBE ni kunnafonidisebe Sidiwaya farara jagon kan ka ke baarada kelen ye. Kab'o tuma na, baarada nin ti sera k'a ka baara ke ka ja ka ben jama sago ma. Bi bi nin na, a bi kibaruyaw di sije kelen doron bololosira kan ni entereneti feerew ye, a bi kibaruya korow laben fana ka jama hakili jigi koo temeninw kan.

Kibaruyaw lasagolikopuman ye feere jonjon ye, min loyoro ka bon, jamanaw bee ra, Guvereneman ka baarada bi yen min bi tugu dunuwa ka kunnafoniw kafoli n'o jensenni temesiraba ko ka jamana kibaruyaw lasago k'o jensen jamana toow konon.

Walisa k'o lapinita soron, Burukina Faso b'a fe ka AYIBE ka baaraw lakurayali ke korotoko ye ni jamana ka kibaruyaw labenni n'o jensenni yiriwalisira ye.

Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada ka baara ye, ka kunnafoni dafaninw di jama ma, lannaya bi minw na, minw ye tijenw ye, ka jamana nafayorow lafasa ani ka Burukina Faso jamana ka yeretigiya latanga.

O sariyaba nin tali sababu fe, Burukina ka kibaruyaw lasagoli baarada bina se k'a ka baaraw ke janaman ka ben saan 2014, samipakalo tile 24 ka sariyaba n°2014-613/PRES/PM/MEF ma, min nasinnin bi Guvereneman ka forobamarali baaradaw sigisariyaba ma.

II. DALAKUNNAFONIW

Sebeja 8, 20 kan

II.1. Minisiri min ka baaraw pasinna keneyako ma, ale ye dalakunnafo ni ke jɔgɔnyekulu ye, ka pasin musow sayako nɔgɔyali ma, k'o sababu ke o ka denwolo ye, o jigituma na walima ka kɔn o jigi jɛ (SGI-ReDMP) Burukina Faso.

Burukina Faso y'a latige saan 2011 ra ka kɔnɔmansaya ni jigibagatɔsaya kɔrɔsi ani k'a keɛ. Kabi saan 2022 ka lɔgɔkun duurunan tuma na, o kɔrɔsili sinsinna *densaya* ma a baa kɔnɔ walima, a wolotuma na ka keɛ ni kumagwenlen ye min bɔra Dinjɛ mume jɛnkulu fɛ, min ka baara pasinna keneya ma.

Walisa ka se sɔrɔ o koo nin na, Burukina Faso baara caaman ke n'o dɔw ye musokɔnɔmanw ni denmisɛnw furakeli keli ye gwansan ye, ani fɛɛɛ min bi denwolo bɔ jɔgɔn kɔrɔ keli ye gwansan ye, o min kera sababu ye ka jataga nataw sɔrɔ saan 2010 ni 2021 ɛɛ:

- denmisɛn minw sii ma se saan 05 ma, olu saya dɔgɔyara ka bɔ deen 129 ra ka se deen 48 ma mɔgɔ 1000 bɛɛ kan ;
- kɔnɔtɛjɛ dɔgɔyara ka bɔ deen 28 ra ka se deen 18 ma deen bangini 1000 bɛɛ kan ;
- jigibagatɔsaya dɔgɔyara ka bɔ mɔgɔ 341 ra ka se 154 ma jigibatɔ 100 000 kan, ani denhakewolota bɔra deen 6 ra ka se 4,9 ma muso kelen kelen bɛɛ fɛ.

Musokɔnɔmanw minw wolola dɔgɔtɔrɔsow ra saan 2021 na, olu fana hakɛda jatira 87,4 % ye kasɔrɔ o hakɛda tun ye 66% ye saan 2010 ra.

O bɛɛ n'a ta, Burukina Faso ma wasa a ka magwentaw faan fɛ ka keɛ n'a ka baaraw ye k'a pasin keneyakow ma, ani musokɔnɔman n'a jigi ladonni, jigibagatɔ ni denjɛnin ladonni.

Walisa ka se ka saya hake nɔgɔya musokɔnɔmanw, jigibagatɔw ani denɓeninw fe, wale nunu latigera:

- feeresigi waleyali korɔɔbanaw ra (CORUS) ka keɓe ni jenkulu sigili ye ka nasin musokɔnɔmanw, jigibagatɔw saya korɔsili ma, an'o jigili ko ani o koow korɔsibaga janatɔmɔni walisa k'o pakoro tige;
- Banagwele minw bi se ka musokɔnɔmanw ni jigibagatɔw soro, olu janaboli;
- Denɓeninw ni musokɔnɔmanw ka furagwelenw ani dogotɔrɔminanw sanni n'o tilanni.

II.2. Minisiri min ka baaraw nasinna kuranbarika, damanfenw ni kariyeribaaraw ma, ale ye dalakunnafoni ke ɓogonyekulu ye ka nasin Farafinna tilebenfan damanbaarakelaw ka logokun lajenni (SAMAWO)sije 6^{nan} labenni ma, min bina ke Wagadugu saan 2024 sumamokalo tile 26 ka se a tile 28 ma.

SAMAWO lajenni sije 6^{nan} ka barokun ye « **kabakurugwelew: ni Farafinna yiriwa feerew ye jumenw ye?** ».

SAMAWO lajenni ka magwentaw ye ka seko ke jango damanbaaraw ka se ka bo kene kan jamana konɔ an'a koɔ kan.

O lajenni bina ke sababu ye :

- ka baarakefeere yira daman baarakelaw la minw bi soro daman baarabolo la Farafinna ani jonjon na Burukina Faso;
- ka nafolobatiw sama walisa ka damanfenw ni kariyeribaaradaw yiriwa ;
- ka deme don ka nasin damanfenw ni kariyeribaaraw yiriwali ma.

II.3. Minisiriso min ka baaraw nasinna Sanfekalan, lonnipinibaara ni lakurayali ma, ale ye dalakunnafoni fila (02) ke ɓogonyekulu ye.

Dalakunnafoni 1^{le} jasinna Burukina Faso ka sɔrɔ ma, ka keɛɛ ni Farafinna jamanaw ka sɛgɛsɛgɛlikulu (CCI) ka lajenni sɛɛ 46^{nan} ye, ka bɔ jenkulu min ka baaraw jasinna Farafinna ni Maligasi jamanaw ka sanfekalanko sementiyali ma

O bɛɛ ye, kalanden jɔgɔn kɛmɛ saba ni tan ni wolonwula (317) ye, minw b'ɔ sanfekalansow ra, Guverɛnɛman ka sanfekalansow ni kenyerɛye iniverɛsite, minw bi sɔrɔ jamana na ani Farafinna jɛɛn ye, olu bɛɛ le sɛgɛsɛgɛ ra , walisa o tɔgɔ ka se ka sɔrɔ Sanfekalanfa lɔyɔrɔ nunu na, Mɛtiri Asisitanw, Sarize de Eresɛrisi, Mɛtiri de Eresɛrisi, Mɛtiri de Kɔnferansi, Porofeseri Titileri, ani Dirɛkiteri Eresɛrisi.

O mɔgɔ kɛmɛ saba ni tan ni wolonwula (317) minw ye tali kɛ tɔgɔsɛbɛ nin na nunu cɛma, Burukina Faso ye mɔgɔ kɛmɛ saba ni duuru (305) le sɔrɔ, o min bi bɛn 96,21 ma kɛmɛ sarada ra, k'a to mɔgɔ tan ni fila (12) tɔgɔ bɔ sabu bɛɛn ma kɛ olu ka sɛbɛw kan, n'olu hakɛda ye 03,78 kɛmɛ sarada ra.

Sɛgɛsɛgɛkulu ye lajenni sigi Gabɔn Libɛrevili dugu kɔnɔ saan 2024 samɛpakalo tile 15 ka se 17 loon na walisa ka sɔn o sɔrɔ nunu ma.

Jɔgɔnyekulu bi foli di sesɔrɔbagaw bɛɛ ma, o ka sɔrɔw kosɔn.

Dalakunnafoni 2^{nan} jasinna Burukina Faso ka ninyɔrɔtali ma Farafinna kumabɔlaw ka lajenniba ra sumansiyaw sabatili kan Nizeri jamana na, Jɛname dugu kɔnɔ saan 2024 cɔɔcɔkalo tile 21 ka se 23 ma.

O lajenni seen fɛ, jɔgɔnyebagaw ka kan ka sumansiyaw minɛcogo sɛgɛsɛgɛ kɔngɔ kɛlɛli kanma Farafinna jango dumukafa ka sɔrɔ.

O ka kan fana ka sumansiya lasabatisiraw sɛgɛsɛgɛ walisa ka se ka maracogɔnumanw yira, an bina se k'an yɛɛ balo cogo minw na.

III. BAARA NAMOGYAW DILI

III.1. YEREKUNBAARAW NAMOGƆYA DILI

A. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA SƆROW NI NAFOLOKOW MA, TOGƆ RA

- An balimanmuso Azeta **SANƆN, SANGA** ka furumuso, **Matirikili 91 259 P**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 10^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka jolibɔ ni jolidon lasagoli baarada ra ;
- An balimance Bɔlibiyen Nufu **PARE, Matirikili 225 026 V**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 6^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka nafolo lasagolibaaraw kalansoba ra;
- An balimanmuso Fatimata **NATAMA/BUDA, Matirikili 225 057 P**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 7^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, Wagadugu ka fere caaman kalansoba ra ;
- An balimance Mahamadi **SAWADOGO, Matirikili 55 726 B**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 5^{nan} a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka tubafuraw lasagoli baarada ra ;
- An balimance Kalifa **KULIBALI, Matirikili 57 201 F**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 7^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka Forobakeneya kalansoba ra ;
- An balimance Ariseni **TUGUMA, Matirikili 111 101 N**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 10^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, konɔmara sabatili ni begen nafamanw buguyali santiri ra ;
- An balimance Eluwa **WEDIRAWOGO, Matirikili 91 625 T**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lɔ, eselɔn 5^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka forobakeneya kalanso ra ;

- An balimance Filaviyen Arawogo filani II^{nan} **WANGIRAWA, Matirikili 53 565 U**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 8^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, kunnafoni ni kumapogonya lonniw n'o feerew kalansoba ra;
- An balimance Musa **NIKIYEMA, Matirikili 216 170 T**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 7^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka baarajini lasagoli baaradabolo ra;
- An balimance Arisitidi Mari Edimon **TUGUMA, Matirikili 216 457 F**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 7^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye, jamana ka dugukolokow baaradabolo ra ;
- An balimanmuso Fatumata Wendegeta min bi weele Zuliyana **WEDIRAWOGO, Matirikili 294 371 H**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 4^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye Fada Guruma ka maraba dogotorsoba ra ;
- An balimance Kanbe Dirisa **TARAWORE, Matirikili 245 229 P**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 5^{nan}, a kera warimugu ni nafolofen werew jatilikelaba ye Kudugu ka maraba dogotorsoba ra ;
- An balimance Abudarayimu **SAVADOGO, Matirikili 278 240 B**, Nafolow lasagoli ensipekiteri, kilasi 1lo, eselon 3^{nan}, a kera Nayala porovensi ka warimarala jonjon ye.

B. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA LAKOLISOMISENW (KALANBAJU), BALIKUKALAN NI SIYAKANW SABATILI MA TCGO RA

- An balimance Wendipanga Miseli Abuduli Kaderi **KONDONBO**, Porozew lasagola, a kera minisiri ka baarakebon jamogo ye;
- An balimance Ibirayima **SANON, Matirikili 43 294 C**, Lisew ni koleziw ka profeseri sementiyanin, kilasi 1lo, eselon 17^{nan}, a kera Sekereteriba ye ;

- An balimance Wendenmi Siliven **WEDIRAWOGO, Matirikili 208 071 A**, Nafolobaaraw lasagolikela, kilasi 1lo, eselon 9^{nan}, a kera minisirisow ka segeşegeliw ni jatiliw lasagoli pamogoba ye;
- An balimance Zan **BUGUMA, Matirikili 111 115 S**, Nafolobaaraw lasagolikela, kilasi 1lo, eselon 10^{nan}, a kera Nafolow lasagoli pamogo ye;
- An balimance Nikola **SIYAN, Matirikili 104 855 D**, Nafolobaaraw lasagolikela, kilasi 1lo, eselon 7^{nan}, a kera Guvereneman ka baara feeretaw n'a santaw pamogo ye;
- An balimanmuso Pamapi Delifini **BITIYE, Matirikili 233 757 N**, Enzeniyeri min bi enförimatiki feerew laben, kilasi 1lo, eselon 6^{nan}, a kera kunnafonidifeerew pamogo ye;
- An balimance Sumayila **WEDIRAWOGO, Matirikili 220 309 D**, Kunnafoni ni kumapogonya lonniw n'o feerew demela, kilasi 1lo, eselon 5^{nan}, a kera Kumapogonya ni kunnafonidilaw ka donpogonnaw pamogo ye ;
- An balimance Alasani Soma **WATARA, Matirikili 247 172 C**, Baarakelaw lasagoli konseye, kilasi 1lo, eselon 6^{nan}, a kera Baarakelaw lasagoli pamogo ye.

C. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA DUGUBAW LABENNI NI SIYOROW LÖLI MA TOGÖ RA,

- An balimance Suwako **KOWUNI, Matirikili 91 369 J**, Laminikalan lobagaşana, kilasi 1lo, eselon 10^{nan}, a kera Minisiri ka nonabila ye, an balimance Musa **BANGIYAN** noo na;
- An balimance Simön Zozefu **BALIMA, Matirikili 76 011 X**, Lisew ni koleziw ka porofeseri sementiyanin, kilasi 1lo, eselon 13^{nan}, a baarabololaninw waleyali pamogo ye.

III.2. FOROBABAARAW KA NAMOGŌYA DILI

Ŋogonyekulu ye baara lasagolikelaw sigi baara lasagolikulu nataw kunna:

- Jamana ka sekoyiraw, janagwe, televiziyon, arajo ni sinima tulong lasagoli baarada ra, Minisiriso min ka baaraw jasinna kunnafolijensen, lonko ni korolenko, sekoyirabaara ni padenlogolo ma togo ra ;
- Yaligado WEDIRAWOGO, Tengandogo, Bogodogo ni Suro SANU Dogotorsoba sanfekalansobaw ani denmisenw ka Dogotorsoba sanfekalansoba Sarili de GOLI ra Minisiriso min ka baaraw jasinna keneyako ma togo ra;
- Sanfekalansoba Yenbila Abudulayi TOGIYENI na, Minisiriso min ka baaraw jasinna cemancekalan, baarakalan ni feerekalan ma togo ra.

Ŋogonyekulu ye Suro SANU Dogotorsoba sanfekalansoba lasagolikulu namogo sigi fana.

**A. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KUNNAFOLIJESEN,
LONKO NI KORLENKO, SEKOYIRABAARA NI
NADENLOGOLO MA TOGO RA,**

Nogonyekulu ye **sariyaba kelen** ta, min bi mogo nataw ke jamana ka sekoyira, janagwe, televizyon, arajo ni sinima tulonw lasagoli baarada lasagolikulu mogo w ye, minw bin'o ka saan saba (03) folo baara ke.

LASAGOLIKULU MOGO MIN SIGIRA GUVENEMAN TOGO RA

Minisiriso min ka baaraw nasinna sorow ni nafolokow ma togo ra:

- An balimance Salifu **NANA, Matirikili 96 897 P**, Lanpow lasagoli ensipekiteri.

**LASAGOLIKULU MOGO MINW SIGIRA LONKO NI KORLENKO
KA KENYEREYE BAARAKELAW TOGO RA,**

Burukna Faso ka Sinima, televizyon ni arajo baarakelaw ka jenkuluba togo ra:

- An balimance Izidori Mari Alifonsi **KABORE**, sinima, televizyon ni arajo baara labenni temesiraw ka donjogonna n'o lasagoli kebaga.

B. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA KENYAKO MA

Nogonyekulu ye **sariyaba woro (06)** ta.

Sariyaba folo b'an balimanmuso Fulori Dusu **TARAWORE, BARO** ka furumus, **Matirikili 57 932 F**, Baarakelaw ka joow korosila, ke Guveneman ka lasigiden ye, Dogotorsoba sanfekalansoba Yaligado **WEDIRAWOGO** lasagolikulu kon, a bin'a ka saan saba (03) folo baara ke Minisiriso min ka baaraw nasinna Guveneman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma, togo ra.

Sariyaba filanan bi mɔgɔ nataw ke, Dɔgɔtɔrɔsoba sanfɛkalansoba Tɛngandogo lasagolikulu mɔgɔw ye, minw bin'ɔ ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke.

LASAGOLIKULU MɔGɔ MIN SIGIRA GUVɛRENɛMAN TɔGɔ RA

Minisiriso min ka baaraw pasinna Guverɛnɛman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma tɔgɔ ra :

- An balimance Dawuda **WEDIRAWOGO, Matirikili 217 039 M,** Baarakelaw lasagoli kɔnseye.

LASAGOLIKULU MɔGɔ MIN SIGIRA DɔGɔTɔRɔBAARA KALANSO KA KALANFAKULU TɔGɔ RA,

- An balimance Ali **WEDIRAWOGO, Matirikili 56 540 U,** Dɔgɔtɔrɔsoba sanfɛkalansoba kalandebaw ka kalanfa seereyanin.

Sariyaba sabanan b'an balimanmuso Fatumata **HAMA, BA** ka furumuso, **Matirikili 110 939 F,** Lɔnnipini jamɔgɔ, ke Guverɛnɛman ka lasigiden ye denmisen dɔgɔtɔrɔsoba sanfɛkalansoba Sarili de GOLI lasagolikulu kɔnɔ, a bin'a ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke Minisiriso min ka baaraw pasinna cɛmancekalan, baarakalan ni fɛerekalan ma tɔgɔ ra.

Sariyaba naaninan bi mɔgɔ nataw ke Guverɛnɛman ka lasigidenw ye dɔgɔtɔrɔsoba sanfɛkalansoba Bogodogo lasagolikulu kɔnɔ, minw bin'ɔ ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke.

Minisiriso min ka baaraw pasinna sɔrɔw ni nafolokow ma :

- An balimance Usumani **KABORE, Matirikili 34 025 C,** Nafolow lasagoli ensipekiteri.

Minisiriso min ka baaraw pasinna Guverɛnɛman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma tɔgɔ ra :

- An balimance Kulipiga Mariten **NAKULUMA, Matirikili 105 244 F,** Baarakelaw ka joow kɔrɔsila.

Sariyaba duurunan bi mɔgɔ nataw ke Guverɛnɛman ka lasigidenw ye Dɔgɔtɔrɔsoba sanfekalansoba Suro SANU lasagolikulu kɔnɔ, minw bin'o ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke.

Minisiriso min ka baaraw pasinna Keneyako ma:

- An balimanmuso Yeri Silivi **YULI, TARAWORE** ka furumusɔ, **Matirikili 231 505 K,** Forobakeneya dɔgɔtɔrɔ.

Minisiriso min ka baaraw pasinna Guverɛnɛman ka Baarakunda, ni Jama latangali ma tɔgɔ ra :

- An balimance Birayima Sibiri **PAKODITOGO, Matirikili 212 381 H,** Baarakelaw ka joow kɔrɔsila.

Sariyaba wɔrɔnan b'an balimanmuso Yeri Silivi **YULI, TARAWORE** ka furumusɔ, **Matirikili 231 505 K,** Forobakeneya dɔgɔtɔrɔ, ke Dɔgɔtɔrɔsoba sanfekalansoba Suro SANU lasagolikulu jɔmɔgɔ ye, a bin'a ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke.

**C. MINISIRISO MIN KA BAARAW NASINNA SIGIYORO N'A
LAMINI LADONCOGO, JII NI YORO SANIYALI MA**

Nogonyekulu ye **sariyaba fila (02)** ta.

Sariyaba fɔlɔ b'an balimance Bukare WEDIRAWOGO, Matirikili 280 438 D, Sɔrɔw lasagoli kɔnseye, ke Guvereneman ka lasigiden ye Sanfekalansoba Yenbila Abudulayi TOGIYENI lasagolikulu kɔnɔ, a bin'a ka saan saba (03) fɔlɔ baara ke Minisiriso min ka baaraw nasinna lizinibaara, jago ni bololabaara ma tɔgɔ ra.

Sariyaba filanan b'an balimanmuso Ina GENDA, SEGEDA ka furumusɔ, Kunnafonidila, ka baara kuntagjanya lakuraya Sanfekalansoba Yenbila Abudulayi TOGIYENI lasagolikulu kɔnɔ, ale ye Burukina ka danmabaaraw lasagoli baarada ka lasigiden ye, min bin'a ka saan saba (03) laban baara ke.

Guvereneman ka kumalasela,

Irimutaliba Zan Emanuweli WEDIRAWOGO

Faso ka jalatigi

Le Porte-parole du Gouvernement,



www.sig.gov.bf



Rimalba Jean Emmanuel OUEDRAOGO

Officier de l'Ordre de l'Étalon

Sebeja 20, 20 kan